

The AMCOW Executive Secretary informs Partners and Friends of AMCOW of the adjournment of the 11th General Assembly session of the African Ministers' Council on Water on 30th October 2018 in Libreville, Republic of Gabon.

He confesses that he did not know the political positions between Gabon and the Arab Democratic Saharawi Republic, and invited the later in her capacity as Member State of the African Union to the above-mentioned meeting. He highly regrets the inconveniences caused to the host country and all the members of the Governing Council.

However, he is pleased to inform all that the 7th Africa Water Week continues as planned.

Dr Canisius KANANGIRE,

AMCOW Executive Secretary

Le Secrétariat Exécutif de l'AMCOW, informe les partenaires et amis d'AMCOW de la suspension des travaux de la 11ème Assemblée Générale des Ministres Africains de l'Eau (AMCOW), qui avait commencée le 30 Octobre 2018 à Libreville en République Gabonaise.

En effet, tout en présentant ses vives excuses au pays hôte, AMCOW reconnait ne pas avoir

pris connaissance des positions politiques entre le Gabon et la République Arabe Saharaoui Démocratique, membre de l'UNION AFRICAINE, en invitant cette dernière auxdites assises.

Toutefois les travaux de la 7ème édition de la Semaine Africaine de l'Eau se poursuivent.

Dr Canisius KANANGIRE,

Secrétaire Exécutif de l'AMCOW